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10040 Zagreb  

 

 

ZAPISNIK  

 

 

Sa sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 17. travnja 2018. godine s 

početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinšćak, Zvonko Antunović i Perica Konforta, izbornik reprezentacije. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje prijedloga sastava muške, ženske i juniorske reprezentacije za 

Europsko prvenstvo. 

2. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno pozdravio sve sudionike ove sjednice te 

izvijestio članove Izvršnog odbora da je na sjednicu kao poseban gost pozvan i izbornik 

muške, ženske i juniorske reprezentacije, g. Perica Konforta. Razlog poziva izbornika na ovu 

sjednicu je predstojeće europsko prvenstvo u pikadu, koje će se održati u lipnju u Caorleu, u 

Italiji, odnosno izbor potencijalnih reprezentativaca. 

Potom je prepustio riječ izborniku pozvavši ga da podnese prijedlog popisa reprezentativaca 

za predstojeće europsko prvenstvo u Caorleu. 

Izbornik je pozdravio sve članove Izvršnog odbora te ukratko iznio svoje viđenje trenutne 

forme pojedinih igrača a potom iznio i svoj popis potencijalnih reprezentativaca u sve tri 

selekcije. 

Muška reprezentacija bi trebala nastupiti u sastavu: Boris Krčmar, Alan Ljubić, Ivica Cavrić, 

Dragutin Pečnjak, Dean Biškupić i Vladimir Lešić, koji je ujedno predložen i za kapetana 

reprezentacije. U slučaju otkazivanja nastupa izbornik je predložio i dvije rezerve a to su: 

Mišo Stanković i Miro Buha. Izvršni odbor je prihvatio ovakav sastav te će pozivi biti 

upućeni navedenim igračima. Budući da se našem savezu otvorilo još jedno mjesto za nastup 

na pojedinačnom europskom prvenstvu, osim reperezentativaca i njihovih rezervi izbornik je 

predložio da Hrvatski pikado savez za ovaj turnir nominira i Romea Grbavca, tako da 

navedenih 9 igrača ne moraju u kvalifikacije. Izvršni odbor je prihvatio izbornikov prijedlog. 

 

 

 



Izbornik Konforta je potom prešao na popis ženske reprezentacije te bi po njegovu prijedlogu 

ženska reprezentacija trebala nastupiti u sljedećem sastavu: Marina Letica, Josipa Spahija, 

Josipa Krželj, Sandra Ivić, Maja Tešija i Natalija Šimac. Za kapetanicu je predložio Marinu 

Leticu. Izbornik za sastav ženske reprezentacije nije predložio rezervna imena na što su 

članovi Izvršnog odbora izjavili kako je ipak trebalo predložiti dva imena za slučaj 

otkazivanja nekog od predloženih. Nakon kraće rasprave odlučeno je da zasad u rezervi budu 

Hana Jurjako i Iva Ćustović, ali da se njima pozivi pošalju samo u slučaju otkaza jedne ili više 

dama koje su predložene od strane izbornika. 

 

Na  izbornikovom popisu za sastav juniorske reprezentacije nalaze se sljedeći igrači: Filip 

Ljubenko, Filip Majstorović, Bruno Surać, Toni Rosso i Karlo Predovan. Izvršni odbor je 

prihvatio izbornikov prijedlog te će pozivi biti upućeni navedenim igračima. 

Nakon što je rasprava iscrpljena predsjednik IO je predložio donošenje odluke koja bi 

sadržavala sve što je u raspravi dogovoreno. 

Nakon glasovanja predsjednik IO je konstatirao da je jednoglasno donesena: Odluka o pozivu 

u reprezentaciju. 

 

Ad 2.) Član Izvšnog odbora g. Zrinščak je upitao predsjednika hoće li se prema ranijem 

usmenom dogovoru angažirati gđa. Vlasta Stankić kao stručna pomoć za vođenje juniorske 

reprezentacije na europskom prvensvu. Predsjednik IO je upoznao izbornika o namjeri 

angažiranja gđe. Stankić za vođenje juniorske reprezentacije budući da je ona kvalificirani 

trener pikada i iza sebe ima dosta međunarodnog iskustva. Izbornik se složio s ovim 

prijedlogom, naglasivši kako je svaka pomoć dobrodošla. 

 

Nakon što više nije bilo prijedloga i rasprava predsjednik je zaključio sjednicu. 

 

 

 

Sjednica je završena u 21:20 sati. 

 

 
 

       ___________________ 

                  Tihomir Mamić 

                predsjednik 

 

 

 

 

 


